

**Conselleria de Justícia,
Interior i Administració Pública**

RESOLUCIÓ de 2 de setembre de 2020, de la Direcció General de Funció Pública, per la qual se cita a termini les persones interessades en el procediment abreujat número 000643/2019 del Jutjat Contenciós Administratiu número 3 d'Alacant a comparèixer en la via jurisdiccional. [2020/7008]

El Jutjat Contenciós Administratiu número 3 d'Alacant ha ordenat la pràctica de citació a termini de les persones terceres interessades, relatiu al recurs contenciós administratiu esmentat en la capçalera, per la qual cosa es procedeix a la notificació mitjançant la publicació en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Recurrent: Erica Cases Rodríguez i Joaquín Paz Guardiola.

Persones interessades: els possibles interessats en la convocatòria de la borsa de treball d'ocupació temporal per al nomenament de personal funcionari interí i/o nomenament provisional, publicat el 3 de setembre de 2019 en la web, de millora d'ocupació del cos d'especialista d'atenció sociosanitària de l'administració de la Generalitat, C1-12 per a les províncies d'Alacant i Castelló.

Assumpte: recurs contenciós administratiu contra la Resolució de 30 d'agost de 2019 de la Direcció General de Funció Pública per la qual es fa públic el llistat definitiu de persones admeses i excloses de la borsa d'ocupació temporal per al nomenament de personal funcionari interí i/o nomenament provisional de millora d'ocupació del cos d'especialistes d'atenció sociosanitària de l'administració de la Generalitat, C1-12 per a les províncies d'Alacant i Castelló.

Referència del tribunal: procediment abreujat 000643/2019.

D'acord amb el que es preveu en l'article 49 de la Llei 29/1998, de 13 de juliol, de la jurisdicció contenciosa administrativa, se cita a termini les persones interessades en el procediment descrit, a fi que puguen personar-se en les actuacions en el termini de nou dies, si ho estimen convenient. No obstant això, es fa constar que la Generalitat, representada pels lletrats de l'Advocacia General, compareix en el present recurs en defensa del manteniment de la resolució recorreguda.

València, 2 de setembre de 2020.– El director general de Funció Pública: David Alfonso Jarque.

**Conselleria de Justicia,
Interior y Administración Pública**

RESOLUCIÓN de 2 de septiembre de 2020, de la Dirección General de Función Pública, por la que se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento abreviado número 643/2019 del Juzgado de lo Contencioso-Administrativo número 3 de Alicante a comparecer en la vía jurisdiccional. [2020/7008]

El Juzgado de lo Contencioso-Administrativo número 3 de Alicante ha ordenado la práctica de emplazamiento de las personas terceras interesadas, relativo al recurso contencioso administrativo referenciado en la cabecera, por lo que se procede a la notificación mediante la publicación del mismo en el *Diari Oficial de la Generalitat Valenciana*.

Recurrente: Erica Cases Rodríguez y Joaquín Paz Guardiola.

Personas interesadas: los posibles interesados en la convocatoria de la bolsa de trabajo de empleo temporal para el nombramiento de personal funcionario interino i/o nombramiento provisional, publicado el 3 de septiembre de 2019 en la web, de mejora de empleo del cuerpo de especialista de atención socio-sanitaria de la Administración de la Generalitat, C1-12 para las provincias de Alicante y Castellón.

Asunto: recurso contencioso administrativo contra la Resolución de 30 de agosto de 2019 de la Dirección General de Función Pública por la que se hace público el listado definitivo de personas admitidas y excluidas de la Bolsa de Empleo Temporal para el nombramiento de personal funcionario interino i/o nombramiento provisional de mejora de empleo del cuerpo de especialistas de atención socio-sanitaria de la Administración de la Generalitat, C1-12 para las provincias de Alicante y Castellón.

Referencia del tribunal: procedimiento abreviado 000643/2019.

De acuerdo con lo previsto en el artículo 49 de la Ley 29/1998, de 13 de julio, de la jurisdicción contencioso-administrativa, se emplaza a las personas interesadas en el procedimiento descrito, al objeto de que puedan personarse en los autos en el plazo de nueve días, si lo estiman conveniente. No obstante, se hace constar que la Generalitat, representada por los letrados de la Abogacía General, comparece en el presente recurso en defensa del mantenimiento de la resolución recurrida.

València, 2 de septiembre de 2020.– El director general de Función Pública: David Alfonso Jarque.